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Split, 30. studeni 2018.

PREDMET: Zapisnik 126. sjednice Upravnog vije6a Javne ustanove za upravljanje

Park-Sumom Marjan i ostalim za5ti6enim prirodnim vrijednostima na podru6ju grada

Splita

Sjednica je odEana u petak 30. studenoga 2018. s poEetkom u 17.00 sati, u prostorijama

JU, Teslina'15, Split

Prisutni: Predsjednik Upravnog vije6a lzv.prof. dr.sc. Mirko Ru56i6,

elanica UV-a: Dinka RuZevi6

elan UV-a predstavnik radnika: Dejan Didara

elan Nikola Vedernik, te potpredsjednica UV-a lrena Gracin objektivno odusutna, te su se

o6itovali putem elektronske po5te.

te Ana Perdi6 mag.iur. kao zapisniCar.

Robert Koharevi6, po pozivu.

Predsjednik UV-a predlaZe slijede6i :

Dnevni red:

l.Verifikacija Zapisnika prethodne redovite 125. sjednice Upravnog vije6a JU

PS Marjan

2. HEP- Zahtjev za Uputom za postupanje

3. Primopredajni Zapisnik

4. lzvje5taj o provedbi postupka jednostavne nabave usluga - lzrada redovne revizije

Programa gospodarenja Park-5ume Marjan

5. Kvartalno izvje5Ce o radu
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6. Koncesijsko odobrenje - Sunce

7. Razno

Dnevni red jednoglasno je prihvacen.

l.Verifikacija Zapisnika prethodne redovite 125. sjednice Upravnog vije6a JU pS

Marjan

Zapisnik prethodne redovite 125. Sjednice Upravnog vije6a JU PS Marjan jednoglasno je
usvojen.

2. HEP- Zahtjev za Uputom za postupanje

Po primljenim materijalima za ovu to6ku Dnevnog reda elanica Upravnog vijeda gdica

RuZevic zatraillla ie nadopunu ove to6ke- odnosno sluZbena oditovanja svih odgovornih

osoba koje su sudjelovale u isplatama rata struje HEP-u u razdoblju od2012. godine do

srpnja 2018. godine, poglavito predstavnika Ustanove u tom razdoblju, voditelja sluZbe,

osobe koja je vrSila uplate, korisnika elektridne energije i svih ostalih osoba koje su ukljudene

i upoznate s ovim problemom.

S predloZenim su se suglasili svi Clanovi UV-a.

Slijedom predloZenog, Upravno vije6e jednoglasno je donijelo

ZakljuEak o potrebi dostave oEitovanja ( prilog )

G. Koharevi6 uzeo je rije6 te iznio kako g. Ante KodZoman Zivi u objektu ispod
promatraCnice i navodi kako je davno prije ta promatra6nica bila spojena na struju preko

njegove ku6e-odnosno imali su zajednidko mjerilo. Navodi kako su se 2008, 2009. odvojila

mjerila, te iskazuje kako zna da je u to vrijeme g. Ante KodZoman sam pla6ao struju.
Pretpostavlja da je do5la do slanja raiuna na Javnu ustanovu onog momenta kad su se

zaposlenici prebacili iz Parkova inasadi d.o.o. 1. srpnja 2011 .lskazujeda jeon postaovld.
Ravnatelja 29.10. 2013. i kako stvarno nije znao da ta struja ide na tro5ak JU. lznosi kako
komunalna naknada za g. Kodhomana dolazi na Javnu ustanovu i odbija mu se od pla6e, te
iskazuje kako se moglo i na taj na6in rije5iti struja. Nadalje iznosi da se dogodio propust te
priznaje kako je on kriv kao odgovorna osoba Sto nije to vidio, ali i iznosi postojanost krivnje
Tajnika g. Mirka Luka6a koji kontrolira radune i koji mu to nije rekao , kao i g. Kod2oman koji
je znao, a Sutio je. Crleli lanac od korisnika do njega kao odgovorne osobe su krivi zbog tog
propusta, iznio je. U vi5e navrata iznio je kako osobno nije bio upoznat s tim. lznosi kako je



g. KodZoman izjavio da ce platiti sve, a predlaZe da je spreman solidarno odgovarati u

nadoknadi Stete-na tri dijela (KodZoman, Luka6 i Koharevi6) .

Predsjednik UV-a konstatira da je Ustanova o5te6ena za navedeni iznos i da se isti mora

vratiti, na koji na6in i kakve pravne sankcije 6e Upravno vije6e donijeti, nastaviti 6e se

raspravljati po dostavi o6itovanja traZenih Zaklju6kom.

3. Primopredajni Zapisnik

Predsjednik Upravnog vije6a konstatira da se Primopredajni zapisnik prima na znanje.

Obzirom nije dostavljen Clanovima, dostava istog izvrSiti ce se cim prije.

O ovojtodci 6e se raspravljati na slrledeCoj sjednici.

4. lzvjeStaj o provedbi postupka jednostavne nabave usluga - lzrada redovne revizije

Programa gospodarenja Park-Sume Marjan

Ravnatelj izvjeStava Upravno vijece kako. je proveden postupak jednostavne nabave usluga

za lzradu - Redovnu reviziiu Proorama Gospodarenia Park- Sume Marian (JDN 1212018). S

odabranim ponuditeljem OIKON d.o.o. lnstitut za primjenjenu ekologiju Zl.studenog 2018.

sklopio se Ugovor u vrijednosti 139.438,00 kuna bez PDV-a.

Upravno vije6e gore navedeno prima na znanje.

5. Kvartalno izvje56e o radu

Predsjednik UV-a konstatira kako se Kvartalno izvjeSce o radu JU - odnosno od stupanja na

duZnost Ravnatelja g. Damira Grub5i6a.

6. Koncesijsko odobrenje - Udruga za prirodu, okoli5 li odrZivi razvoj Sunce

Udruga za prirodu, okoli5 li odrZivi razvoj Sunce podnijela je Zahtlev za izdavanje

koncesijskog odobrenja za provodenje edukacijaskih aktivnosti u okviru zelenih izleta na

podruiju Park- Sume Marjan za Skolsku godinu 201812419 i Skolskiu godinu 201912020.

Obzirom je takva djelatnost komercijalnog karaktera, a radi se o Udruzi Upravno vije6e

jednoglasno je odludilo sukladno 61. 5. Aneksa br.'!. Odluke o popisu djelatnosti, nadinu i
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uvjetima izdavanja koncesijskog odobrenja za obavljanje djelatnostu u Park-Sumi Marjan (

Ur.br. 950-0112018) - iznos naknade u visini 750,00 kuna godi5nje.

7. Razno

Ravnatelj je iznio kako je uo6io nepropisan i nezakonit rad Cistatica subotom i nedjeljom koje

su tim danima radile bez Odluke te bi ponedjeljak i utorak bile slobodne. Za dane rada

subotom i nedjeljom primale su dodatke na placu. Kako bi prekinio ovakav nadin rada

donesena je Odluka o radnom vremenu.

Zapisni6arka:

Ana-fe16i6+rag.iur.
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